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Abstract (en)
[origin: US4458842A] The present invention relates to a resonant chamber atomizer for liquids. The atomizer possesses supply lines for the
atomizing gas and the liquid to be atomized as well as an outflow chamber for the mixture of gas and atomized liquid. Between the outflow cross-
section of the supply line for the gas and the cross-section of the entry of the outflow channel there is a resonant chamber. The chamber is bounded
by plane surfaces and has a flat, preferably prismatic, form. The main dimension of the chamber runs transverse to the direction of flow in the
atomizer.

Abstract (de)
Der Zerstäuber besitzt in konventioneller Weise ausgeführte Zuführleitungen für das zerstäubende Gas und die zu zerstäubende Flüssigkeit
(23 bzw. 27) sowie einen Austrittskanal (24) ebenfalls konventioneller Art für das Gemisch aus Gas und zerstäubter Flüssigkeit. Zwischen dem
Austrittsquerschnitt der Zuführleitung (23) für das Gas und dem Eintrittsquerschnitt des Austrittskanals (24) befindet sich eine ebenflächig begrenzte
Resonanzkammer (21) von flacher, vorzugsweise prismatischer Form, deren Hauptausdehnung quer zur Durchströmungsrichtung des Zerstäubers
verläuft.
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